
Protokoll från styrelsemöte
med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister
Orgnr 802014-3833

Protokoll nr: 8, 2023
Datum: 10 november, 2023
Plats: Gefle Dagblad, Gävle.
Deltagande ledamöter: Ulla Sätereie, Tobias Andersson Åkerblom, Rolf Lunneborg, Anneli
Megner Arn, Anna Tiberg, Jessica Ziegerer, Lena Pettersson (länk).

Frånvarande ledamöter: Nikolai Atefie, Åsa Larsson, Johan Lundahl.
Övriga deltagare: Grävgeneralerna Joanna Wågström och Amanda Alvarsson.

1. Ulla Sätereie förklarade mötet öppnat.

2. Ulla Sätereie väljs till mötesordförande.

3. Jessica Ziegerer väljs till sekreterare.

4. Tobias Åkerblom Andersson och Rolf Lunneborg väljs till justerare.

5. Dagordningen godkänns med två tillagda punkter: “Möte med grävgeneralerna” samt ”Ny ledamot

i grävfondens styrelse”.

6.Möte med grävgeneralerna i Gävle

Grävgeneralerna i Gävle, Joanna Wågström och Amanda Alvarsson, gästar mötet och berättar om

planeringen för grävseminariet. Styrelsen har innan mötet fått en rundvandring i lokalernapå

konserthuset där seminariet ska hållas och träffat flera deltagare i arrangörsgruppen. Under mötet

diskuteras bland annat ekonomi och guldspadegalan. Styrelsen får även en första inblick i det

planerade programmet och vilka teman som diskuteras.

7. Föreningens ekonomi

Kassör Lena Pettersson redogör för föreningens ekonomi. Det lutar mot ett nollresultat för året men

GIJC:s resultat är ännu inte klart. Kassören flaggar för medlemsintäkterna bör öka.

Kassören uppmanar också alla utskott att fundera på budget för 2024 och skicka in önskemål. Senast

15 december ska respektive utskott ha skickat in förslag till Lena Pettersson.
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8. Val av ny ledamot i grävfondens styrelse

Robert Olsson har avgått som ledamot i Grävfondens styrelse. Grävfondens styrelse har föreslagit att

Joachim Berner väljs för perioden 2023-2025.

Enligt Grävfondens stadgar ska FGJ-styrelsen utse en tillfällig ledamot som därefter fastställs av

kommande årsmöte. FGJ-styrelsen beslutar, i enlighet med grävfondens stadgar att utse Joachim

Berner till ledamot i grävfonden fram till nästkommande årsmöte.

Styrelsen beslutar även att Anna Tiberg ska informera valberedningen om beslutet.

9. Arbetsutskottet

a) Gräv24: Beslut om deltagaravgifter

Styrelsen diskuterar priserna för grävseminariet 2024. Arbetsutskottets förslag är en blygsam höjning

med hundra kronor med anledning av generellt ökade kostnader.

Styrelsen beslutar att överskottsmålet ska ligga kvar på 550 000 kronor samt att följande priser

fastställs för grävseminariet 2024 i Gävle:

Ordinarie pris medlem: 4950 kr

Ordinarie pris studentmedlem: 1950 kr

Ordinarie pris icke medlem: 11000 kr

Boka tidigt-pris medlem: 4300 kr

Boka tidigt-pris studentmedlem: 1650 kr

b) Gräv24: Beslut om early bird-datum

Styrelsen överlåter till arrangörsgruppen att besluta om datum för earlybirdbokningar.

Förra året var det den 23 januari.

c) Gräv24: Beslut om stipendier

Styrelsen diskuterar vilka stipendier som ska delas ut 2024 för deltagande i grävseminariet. Diskussion

hålls om huruvida galan ska ingå för studenter eller ej. Frågan hänskjuts till arbetsutskottet som får i

uppdrag att ta fram ett förslag som, vid behov, kan beslutas per capsulam.

d) Gräv24: Sponsorbiljetter utan medlemsavgifter

Punkten utgick då frågan redan var löst.

e) Policy för sponsring

FGJ:s policy för sponsring behöver uppdateras. Styrelsen diskuterar vilka punkter som bör ändras, tas

bort och läggas till. Styrelsen ger medlems – och sponsorutskottet tillsammans med Tobias

Andersson Åkerblom att fundera på nya formuleringar i en policy för sponsring och återkomma med

ett förslag.
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Arrangörsgruppen i Gävle har inkommit med förfrågan om att be om sponsring från ett lokalt företag.

Styrelsen beslutar att säga nej till förslaget.

f) Gräv25

Ulla Sätereie informerar om hur arbetet med att hitta nya kandidatstäder pågår. Anna Tiberg, Annelie

Megner Arn och Åsa Larsson får i uppdrag att sondera terrängen.

g) Avtalet med Meetx

Det fleråriga avtalet med Meetx som sköter anmälning och registrering vid grävseminariet håller på

att gå ut. Ulla Sätereie föreslår att styrelsen påbörjar en förhandling om ett nytt flerårigt avtal.

h) Förfrågan om konstverk

Förslag har inkommit från Mats Lodén, konstnären bakom guldspaden, att skapa en stor guldspade

som ett konstverk som kan användas vid event. Styrelsen beslutar att tacka för förslaget men att

avböja.

10. Medlems- och sponsorutskottet

Medlemsantalet har sjunkit och ordföranden föreslår att styrelsen nästa år sätter igång arbete för hur

vi ska kunna hitta fler medlemmar, tex genom grävhäng på journalistutbildningarna. Annelie Megner

Arn föreslår att medlemmar som lämnar föreningen ska fortsätta att få utskick om kurser, för att locka

tillbaka dem. Styrelsen diskuterar också att ta fram en strategi för påminnelser.

Frågan återupptas vid nästa styrelsemöte i januari.

11. Webbutskottet

Styrelsen har efter presentation på tidigare styrelsemöte, samt kompletterande information i den

gemensamma chattgruppen, fattat ett per capsulambeslut om att anlita webbfirman Sphinxly för att

ta fram en betaltjänst till både FGJ och Scoop samt koppla medlemsregistret till Scoop samt till

grävwikin. Arbetet kommer enligt offerten att kosta 120 000 kronor exklusive moms.

12. Kansliutskottet

Ulla Sätereie informerar styrelsen om personalsituationen och att medarbetarsamtal är på gång.

13. Utbildningsutskottet

Platser finns fortfarande kvar på kursen i Stockholm om bildverifiering och OSINT som hålls den 20

november och ytterligare en marknadsföringsinsats ska göras av kansliet. En plan för vårens kurser

presenteras vid januarimötet.
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14. Internationella utskottet

a) Tobias Åkerlund Andersson ger en rapport från Graverdagen hos FUJ i Köpenhamn.

b) Internationella utskottet håller på att lista aktuella grävseminarier runt om i världen, som FGJ

kan överväga represenation vid.

15. Opinionsutskottet

Punkten skjuts till nästa möte.

16. Nästa möte hålls den 12-14 januari 2024 i Göteborg.

17. Övriga frågor. Inga övriga frågor togs upp.

18. Ulla Sätereie avslutar mötet.

………………………………………….
Jessica Ziegerer, sekreterare

………………………………………….
Tobias Åkerblom Andersson, justerare

………………………………………….
Rolf Lunneborg, justerare
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